
REPUBLIKA HRVATSKA
LICKO.SENJSKA ZUPANIJA
osNovNA Sxota DR. FRANJE TUDMANA
Rijeika 2, 5?230 Korenica

Klasa :600-0 4/ 22-03 I Os
U r. b roj : 2L25 / ZB-02-OL-22-02
U Korenici,S.srpnja ZOZ2. godine

Zapisnik sa lg.sjednice Skolskog odbora

hrvatskog jezikaMjesto odriavanja: os dr. Franje Tudmana, Korenica - udionica
Vrijeme odriavanja : utorak, S.srpnja ZOZZ. godine u L1,00 sati

Sjednici su pristupili:

t. Aleksandra Majetii - dlan, ispred U6iteljskog vijeia
2. lvana lvandevii - dlan - ispred Skupa radnika
3. Nikolina Medakovii-dlan, ispred Uditeljskog vijeia
4. Goran Jurkovii - dlan, ispred Vijeia roditelja

Opravdano odsutni:

1. Josipa Matanid - dlan , ispred osnivada Lidko senjske zupanije
2. Niko Stipi6- dlan. Ispred Osnivada Lidko senjske Zupanije
3. Katarina Kukuruzovii - dlan, ispred osnivada Lidko senjske zupanije

DNEVNI RED

1. Usvajanje Zapisnikas lS.sjednice Skolskog odbora
2. Izvjesie o uspjehu udenika na kraju nastavne 2021./z022.godine
3. Izvje56e o stanju sigurnosti i skolskim preventivnim programima
4. Izvje5de o radu SSo u !tk.2o2I./2022.9.
5. Donosenje odluke o mirovanju ugovora o radu na neodredeno vrijeme

imenovane ravnateljice Skole
6. Razno

ilanovi Skolskoga odbora dobili ,, ffiro s 18. sjednice Skolskoga odbora zajedno
sa pozivom za 19.sjedn,:.r. Li" bilo primjedbi na zapisnik. Predsjedni ca je-dalarru urru.lunl"
Zapisnik sa l8.sjednice Skolskog odbora.
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Zapisnik s 18. siednice Skohkoea odbora ie usvoien iednoelasno.

Ad.2.

Po ovoj todki Dnevnog reda predsjednica je dalarijed ravnateljici Skole.

Ravnateljic a je odrLaliprezentaciju putem koje je dlanove Skohkog odbora upoznala s

op6im uspjehom udenika, izostancima dok se nastava odrZavala u Ikoli, pedagoBkim mjerama,

realizaciji radnih i nastavnih dana, brojnom stanju udenika, izbornoj nastavi, pohvalama

udenicima od strane Uditeljskog vije6a u Skolskoj 2021. 12022. godini, te da je bilo negativno

ocijenjenih, odnosno 14 udenika koji su i5li na produZnu nastavu. Dva udenika nisu proSla na

prvom popravnom roku, te su upu6eni na drugi koji 6e se odrZati 23. kolovoza2022.9.
S obzirom da nije bilo dodatnih pitanja preslo se na sljededu todku Dnevnog reda.

Ad.3.

Predsjednica Skohkog odbora dalaje rijed ravnateljici Skote.

Ravnateljica je upoznala dlanove Skokkog odbora sa svim provedenim preventivnim
programima, programima sigurnosti, prevencije ovisnosti, prevencije nasilja te programima

brige o za5titi zdravliaudenika.
Naglasila je da se kontinuirano kroz godinu provode takvi programi.

Obzirom da nije bilo dodatnih pitanja predsjednica je zakljudila ovu todku Dnevnog reda.

Ad.4.

Predsjednica SO po ovoj todki dala je rijed ravnateljici, koja je upoznala dlanove sa Izvje5iem
SSO-a koje je dostavio voditelj Anlonio Kostelac te se ispridao jer je morao u Skolu u Udbini.
Ravnateljica j e proditala Izvj esie SSp-a za 2020.1202 1 godinu.

Izvielde

Ad.5.

Po ovoj todki predsjednica Skolskog odbora je upoznala dlanove da je ravnateljica podnijela

zahtjev o mirovanju ugovora o radnu zaradno mjesto uditelja biologije i kemije dok ona obna5a

duZnost ravnatelj ice Skote.
Zahtiev za mirovanie usovora o radu ravnateliici Draieni Araiid-iednoslasno ie
usvoieno.

Ad.6.

Po ovoj todki vi5e nije bilo rasprave.

Sjednica je zakljudena u 11,20 sati.

Zapisnidarka:
Tarla Babi6, tajnik Skolske ustanove
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Predsjednica Skolskog odbora:

;

Aleksandra Majetid


